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Příloha č.2 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI VÝBORU  
(ZA OBDOBÍ OD 21.11 2018 – 20. 11. 2019) 

 

Vážení členové SVJ, 

 

 výbor vám předkládá zprávu o své činnosti za období od sedmého shromáždění vlastníků ze 

dne 21.11 2018, až do dnešního dne. 

 Od předchozího shromáždění výbor pokračoval ve svoji práci ve složení zvolených čtyř členů 

výboru. Od posledního shromáždění se výbor schází pravidelně, minimálně 1x za čtrnáct dní.  Za toto 

období se výbor sešel celkem 22x. 

 Činnost výboru v uplynulém období je zjednodušeně rozepsána po jednotlivých měsících. 

 

• 12/2018 
- výbor připravuje smlouvu s firmou BML Stavba s.r.o. ohledně oprav vstupů 
 

• 01/2019 
- výbor řešil manipulace s kamerami ve výtazích, byly zajištěny kamerové záznamy 

 
• 02/2019 

- byla zajištěna kontrola dešťových svodů včetně kamerové zkoušky 
- byly zahájeny stavební práce na opravách vstupních prostor 

 
• 03/2019 

- předseda výboru provádí stavební dozor při opravách vstupních prostor 
- ve spolupráci se správní firmou výbor objednal deratizaci suterénu 

 
• 04/2019 

- výbor obdržel kompletní stavební povolení k opravě vstupů 1504 – 1514 
- výbor provedl výběrové řízení  na zajištění  úprav zeleně 

 
• 05/2019 

- proběhlo jednání s firmou PROFI THERM CZ o výměně RTN a vodoměrů s radiovým odečtem 
a o vyregulování otopné soustavy. 

 
• 06/2019 

- výbor odsouhlasil, po konzultaci s právníky Korbel facility, smlouvu o dílo na výměnu 
vodoměrů a RTN s radiovým odečtem s firmou PROFI THERM CZ s.r.o. 

- výbor ve spolupráci se sousedními SVJ vybral firmu Dům, parky a zahrady s.r.o. na údržbu 
zeleně 

- výbor dle požadavků připravil a do nových schránek umístil nové vizitky 
 

 



• 07/2019 

- byly vyměněny jména na domovních zvoncích 
 

• 09/2019 
- byla provedena kontrola společných prostor ve všech vchodech včetně fotodokumentace 
 

• 10/2019 
- probíhá příprava na shromáždění vlastníků, příprava plánu oprav atd. 
- výbor řešil výpadek čipového systému zakoupením nových vložek a rozdáním klíčů 
- výbor odsouhlasil instalaci nových trnů proti usedání holubů na parapety ve sklepích v 5 a 9 

patře 
- s ostatními SVJ probíhá jednání týkající se zadání podmínek pro výběrové řízení na 

zhotovitele stavební zakázky „oprava jižních vstupů“. 
 

• 11/2019 
- výbor řešil s Policií ČR krádeže kol a kočárku umístěných na chodbách. Policii byly předány 

kamerové záznamy. 
 

 
 

 

Za výbor SVJ:  Jiří Bouček  

  místopředseda výboru SVJ 


